
 
la junta directiva d’alguna associació sabem de l’esforç i el treball que això 
comporta. Entre tots, associacions i comissions participatives de cultura, festes 
i turisme de l’Ajuntament, hem pogut oferir una programació en diversitat 
d’actes lúdics,  esportius, formatius i culturals. I tot això, com ja he dit abans, 
amb un gran esforç per part de tots, degut a la complicada situació econòmica 
en que ens trobem. 

També com cada any, hem organitzat una exposició de fotografia, 
COVARXIQUETS, en la que, i una vegada més, els protagonistes son la gent 
del poble. També volem agrair la col·laboració de covarxins i covarxines que 
amablement ens han cedit els seus records, més de 400 fotografies de les 
quals hem fet una selecció que esperem sigui del grat de tots els visitants. 

Aquest any, i per segona vegada, serà l’Ajuntament també qui organitzarà 
els actes de Pare Noel i Reis, ja que l’Associació de Mares i Pares que 
tradicionalment organitzava estos actes, ha deixat de fer-ho. Encara així, 
esperem poder comptar amb la seva col·laboració. 

La Fira de Nadal i les activitats que la complementen,  pretenem que siguen un 
atractiu més per a tots aquells que en este pont de la Puríssima, s’apropen al 
nostre poble. En este moment, el turisme és un motor important en l’economia 
dels pobles d’interior i per això hem de procurar oferir un producte interessant 
i atractiu per als visitants. 

Es per això que  ens agradaria que fóssim tots plegats, equip de govern i 
oposició els que així ho entenguem i treballem junts per a que siga possible. 
Així es que vos convidem a que participeu i treballeu amb nosaltres per a 
aconseguir-ho.

Finalment, volem agrair a tota la gent que ha treballat i treballarà en la preparació 
i organització d’estes festes de fira i nadals. I també a la Diputació provincial 
per facilitar-nos la impressió del llibret de Nadal.

El Sr. Alcalde cedeix la paraula al   regidor  Sr. Viol el qual informa sobre els 
Plans de la Diputació i al respecte comenta que encara no s’han demanat les 
obres per als POIS de 2012 perquè la Diputació ha tret la convocatòria de la 
subvenció amb retràs i, el més preocupant, amb important retallada del trenta 
cinc per cent respecte a l’any anterior, el que suposa una retallada als POIS de 
tres milions i mig d’euros, que esta retallada que s’ha fet en inversions és igual 
a la subvenció que la Diputació i la Generalitat han donat per al Màster de Golf 
de Castelló. Que abans a les Coves li pertanyia una obra de seixanta-cinc mil 
euros amb una subvenció per part de la Diputació del noranta cinc per cent, 
i que aquest any serà una obra de quaranta cinc mil amb una subvenció per 
part de Diputació de només  vint-i-set mil euros, que la resta anirà a càrrec de 
l’Ajuntament. Que es comprensible esta disminució per la crisis, però el que no 
és comprensible és que la Diputació faci una despesa anual d’un milió d’euros 
en assessors de Diputació, que cal protestar perquè troba que és millor reduir 
els assessors i augmentar les subvencions als Ajuntaments. També comenta 
que encara no s’ha fet la convocatòria per a les ajudes anuals del POIS per 
als nuclis rurals.

El Sr. Viol Zaragozà també comenta que hi ha una bona notícia, que ja s’ha signat 
l’acta de replanteig del PAI del polígon i han començant les obres d’urbanització 
de la unitat d’execució on es troba situada l’empresa LM. Açò, si tot va bé, 
permetrà que l’empresa estiga assentada sobre uns terrenys urbanitzats que 
permetran una possible ampliació, si escau i que puga generar-se més treball 
a les Coves.

I el Sr. Alcalde informa al ple dels següents assumptes:

A) El passat ple ordinari la regidora del PP local Cristina Orient em va demanar 
que llisqués la Sentència 488, del Jutjat Contenciós – Administratiu Nº 2 de 
Castelló, referent a les contribucions especials aplicades a l’abastiment d’aigua 
potable a l’obra Bulevard. 

No vaig a llegir-la tota, perquè és llarga i utilitza un llenguatge molt tècnic, però 
si faré una xicoteta explicació de la mateixa. 

NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
La sentència, comença explicant els fets de la imposició de les contribucions 
especials i la desestimació de les al·legacions i recursos presentats per alguns 
dels afectats, per part de l’Ajuntament. La jutgessa, primerament detecta un 
error administratiu, llis textualment de la sentència,  “.... porque no consta, hasta 
la certificación obrante al folio 28 que se notificara  individualmente el acuerdo 
de imposición”, en el qual i recolzant-se en jurisprudència del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, la porta, junt a una altra casuística a anul·lar totes les 
contribucions especials. Comprovat l’expedient pels nostres serveis jurídics i 
secretari, es comprova que si que es va notificar a cadascun dels afectats que 
van presentar en temps i forma les al·legacions. 

La següent casuística que la porta a anul·lar les contribucions especials, és, 
baix el seu criteri,  que  el canvi de canonada i escomeses de l’aigua potable, 
no és una millora per als veïns, perquè diu que ja contaven en este servei. 
Tampoc podem estar d’acord en esta apreciació, ja que com venim dient en 
diferents declaracions, no té en compte la major pressió de l’aigua i el més 
important l’anellament que s’ha fet en la xarxa de canonades de que evitaria, 
en cas d’averia, tindre que tallar l’aigua a totes les cases, i sols patirien este 
trastorn les tres o quatre vivendes més properes a l’averia.

I finalment anul·la totes les contribucions especials i afirmava que “no cabe 
recurso”.

Tal i com vam dir a la reunió de 21 d’octubre i en diferents intervencions als plens, 
l’Ajuntament anava a recórrer ja que no estàvem d’acord en les apreciacions 
fetes per la jutgessa, perquè el tema administratiu havia sigut el correcte i el 
benefici per a tots els veïns és real. També  es volia recórrer perquè en tots els 
carrers arreglats en el poble de les Coves el veïns han contribuït a sufragar 
les despeses de les obres i en este cas no podia ser diferent, si no volíem 
incórrer en un greuge comparatiu amb la resta de veïns. Per la qual cosa 
es va interposar recurs de reposició l’11 d’octubre contra la fermesa de 
la Sentència, i recurs ordinari d’Apel·lació en data 14 d’octubre  contra la 
mateixa sentència, que anul·lava la imposició de les contribucions. I els 
dos han sigut admesos a tràmit, així que la sentència no era tan clara com 
va afirmar  la regidora del PP local Cristina Orient.

L’Ajuntament representa a tot el poble, no només a uns veïns que no estan 

d’acord en pagar unes contribucions especials, per això ha presentat els 

recursos. Les contribucions especials del Bulevard, representen el 90% del cost 

de l’obra d’Abastiment d’aigua potable, el 10% restant l’aporta l’Ajuntament. En 

el percentatge del 90% estan, també, les quotes li toca aportar a l’Ajuntament 

pels edificis municipals. I qui és l’Ajuntament, si no el poble?, lo que ens porta 

a que el poble de les Coves i no sols els veïns del Bulevard sufraguen estes 

obres, com s’ha fet a totes les altres obres executades al poble i sufragades en 

part en contribucions especials.

També és una realitat que l’alcalde que va presentar, en un primer moment, el 

projecte de les obres del Bulevard, va dir en diferents reunions amb els veïns, 

que haurien de “pagar entre un 10 i un 20% de l’obra”.

Queda prou clar que ni la sentència era tan clara, ni que no era objecte de 

recurs, com van afirmar els components del Grup Popular en la reunió a la 

Caixa Rural, ja que els dos recursos de l’Ajuntament han sigut admesos a 

tràmits i ara serà el TSJCV qui donarà o traurà la raó a les parts.

B) El passat dimecres 16 de novembre ens concentràrem davant 

l’Ajuntament per reclamar el deute, que té amb el poble de les Coves la 

Generalitat Valenciana que puja fins els 485.000 €. Este deute té ofegat 

a l’Ajuntament i pot portar al tancament del Centre de Dia si no es fa efectiu el 

més prompte possible. A hores d’ara no hi ha cap noticia alentidora.

El mateix dia que ens concentràvem, el Partit Popular local va entrar un escrit 

criticant la convocatòria de l’esmentada concentració, informant de que 

ignoraven el deute de la Generalitat. No vull ficar en dubte la seua  declaració 

de que no sabien res respecte al deute, però és cosa rara, i més quan este 
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